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Zápis z jednání partnerského výkonného výboru 
Kraje Vysočina a Jihočeského kraje 

 
ŘÍJEN 2023 

 
 

 

 
Termín jednání:  ÚTERÝ 31. 10. 2023 
 
Místo jednání:   Hostinec Na Soutoku 

Tř. Československé armády 612,  
391 81 Veselí nad Lužnicí (mapa) 

 
 
Začátek jednání:           16:00 
  
Konec jednání:             19:10 
 
Přítomni:                        Lukáš Dolejš, Michal Pazderník, Lucie Predajňová, Tomáš Rosecký, Jiří Tlustý 
                                        Kamil Vraspír (od 17:00) 
 
Sekretáři:                      Jiří Matyáš, Petra Dufková 
 
 
 
 

 

 

Navržený program jednání:    bod vede 

1. Úvod a schválení programu jednání              Dolejš  
2. Jmenování ověřovatele zápisu                       Dolejš  
3. Kontrola Zápisu z minulého jednání VV a plnění úkolů     Dolejš  
4. Zpráva o čerpání rozpočtu 2023, příprava rozpočtu 2024   Matyáš, Dufková  
5. Regionální projekty   

• Výběr oddílů do jednotlivých projektů    Matyáš, Dufková  
6. Pohár ČF – zapojení regionu       Matyáš  
7. Přípravy ODM 2024 – zapojení regionu      Matyáš. Dufková  
8. Školské soutěže – ČEPS, SUBTERRA      Dolejš  
9. Informace z jednotlivých komisí, doplnění komisí o další členy   předsedové komisí  

  LK; KRD; KMM; KRR; KPS; KŽF; DK       
10. KCTM Vysočina a Jižní Čechy       Dolejš, Pazderník  
11. Informace z  CE VV, návrhy témat pro jednání hejtmanů 01/2024  Dolejš  
12. Ostatní  

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 

https://g.page/pensionnasoutoku?share
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1) ÚVOD A SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

Lukáš Dolejš, hejtman Jihočeského kraje, pověřen řízením VV, přivítal všechny přítomné členy RVV. VV schválil 
předložený program jednání.  
            

2) JMENOVÁNÍ OVĚŘOVATELE ZÁPISU 

Lukáš Dolejš navrhl a jmenoval Michala Pazderníka ověřovatelem zápisu. 

 

VV vzal toto na vědomí 

 

3) KONTROLA ZÁPISU Z MINULÉHO JEDNÁNÍ VV A PLNĚNÍ ÚKOLŮ 

Proběhla kontrola zápisu z minulého jednání.  

Úkol 08/2023 5: Zajištění regionálního popřípadě krajských redaktorů, s termínem splnění 26. 9. 2023, jeho 
splnění je plánované do 31. 10. 2023. 

 

Splnění tohoto bodu je pouze částečné, RVV stále hledá vhodného kandidáta na Vysočinu. Mezi přítomnými 
proběhla diskuse ohledně navržených osob. 

               

4) ZPRÁVA O ČERPÁNÍ ROZPOČTU REGIONU, PŘÍPRAVA ROZPOČTU 2024 

Petra Dufková přítomným členům předložila písemný materiál – podrobné čerpání rozpočtu za 1 – 10/2023.  

Dále Jiří Matyáš informoval o úpravě rozpočtu 2024 a během představení rozpočtu 2024 probíhala široká diskuse 
ohledně jednotlivých položek rozpočtu. Členové RVV také diskutovali o financování proběhlého regionálního 
soustředění v Třebíči. 
 

5) REGIONÁLNÍ PROJEKTY – Výběr oddílů do jednotlivých projektů  

Region 5 vyhlásil 5 regionálních projektů: 

1. PODPORA NÁBOROVÝCH AKCÍ - turnaje pro neregistrované hráče 
2. Podpora růstu počtu aktivních rozhodčích 
3. PODPORA VZDĚLÁVÁNÍ - úhrada školení trenérské licence "D" 
4. Regionální neligové turnaje na Vysočině a v Jihočeském kraji 
5. Meziregionální neligový turnaj pro dívky v oblasti „Jihozápad“ 

 

Jiří Matyáš předložil přehlednou tabulku, ve které jsou zaznamenány přihlášení účastníci těchto jednotlivých 
projektů. RVV diskutoval o jednotlivých přihlášených oddílech a následně schválil oddíly do jednotlivých projektů. 

 

HLASOVÁNÍ:      PRO     5           PROTI      0          ZDRŽEL SE       0 

 

RVV schválil oddíly do jednotlivých projektů (viz. předložená tabulka). 

 

 

6) POHÁR ČF – ZAPOJENÍ REGIONU 

Pohár ČF proběhne v úterý 13. 2. 2024 v Českých Budějovicích. Jiří Matyáš je členem přípravného štábu a 22. 
11. 2023 proběhne obchůzka na SH. Mezi členy RVV proběhla diskuse ohledně přímé spolupráce Regionu při 
této akci a ohledně zapojení jednotlivých oddílů při turnaji. Spolupořádajícím týmem jsou FBC Štíři České 
Budějovice. 

Také se živě diskutovalo ohledně možnosti odměnit vítěze krajských kol (Jihočeský kraj a Kraj Vysočina) 
školských soutěží ČEPS cupu a Subterra cupu volnými vstupenkami. Dále RVV plánoval doprovodné akce 
v rámci finále poháru – semináře regionálních rozhodčích, setkání oddílů s LK, setkání sekretářů atd.  

 

 



 

3 
 

 

 

7) PŘÍPRAVA ODM 2024 – ZAPOJENÍ REGIONU 

Jiří Matyáš představil maskota ODM a pohovořil o setkání koordinátorů jednotlivých sportů. Turnaje se odehrají  
během 3 hracích dnů (pondělí–středa) – dívky Budvar aréna Č. Budějovice, hoši SH Chýnov a SH Soběslav. Mezi 
členy VV se hovořilo o možnosti zapojení jihočeských oddílů do propagace této akce. 

 

8) ŠKOLSKÉ SOUTĚŽE – ČEPS CUP A SUBTERRA CUP 

Petra Dufková požádala koordinátory (Michal Pazderník – Kraj Vysočina, Lucie Predajňová a Lukáš Dolejš – 
Jihočeský kraj) o informaci ohledně počtu postupujících do krajských kol jednotlivých soutěží. Přítomní diskutovali 
o potřebě setkávání se s učiteli při těchto turnajích. 

Kraj Vysočina – rozpisy jednotlivých turnajů a termíny jsou již dány, celkem proběhne 25 turnajů – Čeps cup 9x, 
Subterra cup 16x.  

Jihočeský kraj – schůzka koordinátorů, na které dojde k dohodě o počtu a termínech turnajů se uskuteční 3. 11. 
2023, poté bude vše zpracováno a postupně zasíláno na jednotlivé školy. 

 

9) INFORMACE Z JEDNOTLIVÝCH KOMISÍ 

LK – Petra Dufková předložila písemný materiál o činnosti LK a Jiří Tlustý krátce pohovořil o práci komise. V rámci 
bodu P. Dufková informovala o dohlášení 2 družstev do soutěží 3+1 přípravky – ASK Bystřice n.P. orlíci a SK 
Meťák Tygři České Budějovice. 

 

RVV vzal na vědomí dohlášený družstev do soutěží 5VP1 a 5JP1. 

 

Dále se mezi přítomnými hovořilo o nutnosti úpravy rozpisu soutěže 5JS1, vzhledem k nadstavbovému kolu 
soutěže – nasazování do finálového kola.  

 

Úkol 10/2023 1: Poslat návrh na úpravu Předpisu předsedovi LK  + připomínky k jednotlivých Předpisům na 
novou sezonu.  

  Termín: 6. 11. 2023 

        Zodpovídá: Petra Dufková 

 

Přítomní byli seznámeni se schůzkou sekretářů LK, kde se hovořilo o těchto tématech 

SŘ   5.4. Start hráčů o dvě kategorie výše 

SŘ   5.5. Start hráček v družstvech mužských kategorií 

SŘ 15.4. Umožnění působení hráčů v jiném oddíle 

  

KRD – Michal Pazderník a Jiří Matyáš pohovořili o problémech při nasazování rozhodčích a o přípravách 
seminářů pro rozhodčí. 

 

KMM – Lucie Predajňová informovala o proběhlé schůzce komise kdy se hovořilo hlavně o koncepci KMM 
trenérském kodexu a přípravách ODM. 

Široce se hovořilo o proběhlé reprezentační akci v Třebíči, které se zúčastnily týmy dívek i chlapců z Vysočiny i 
Jižních Čech. Soustředění hráčů a hráček obsahovalo nejen tréninkové jednotky, ale také přednášky a volnou 
zábavu v plaveckém bazénu.  

 

KRR – Lukáš Dolejš informoval o termínu připravené schůzky velkých jihočeských klubů, která proběhne v Týně 
n. V.  

 

KPS – Kamil Vraspír informoval o plánovaném srazu rakouské reprezentace juniorů v Linci a RVV diskutoval 
o možném českém soupeři ve dnech 11.– 12. 11. 2023. 
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KŽF – Tomáš Rosecký informoval o proběhlých 2 setkání KŽF, zápisy z těchto setkání jsou k dispozici na webu 
ČF. 

 

DK – Petra Dufková – bez jednání. 

 

10) KCTM VYSOČINA A JIŽNÍ ČECHY 

Podrobné informace proběhly v rámci jednotlivých bodů jednání. 

 

11) INFORMACE Z  CE VV, NÁVRHY TÉMAT PRO JEDNÁNÍ HEJTMANŮ 01/2024 

Byla předložena témata pro jednání hejtmanů 01/2024: 

a)  Práce s kategoriemi – nejen ostaršování, ale i omlaďování 
b)  Nábory dívek 

 

Lukáš Dolejš dále seznámil VV s tématy z jednání CE VV – TL  2024/2025, ekonomická směrnice, rozpočty atd. 

Členové RVV diskutovali o připomínkovaných materiálech, které měli k dispozici v Teamsech 

 

Úkol 10/2023 1: Poslat připomínky k jednotlivým připomínkovaným materiálům.  

  Termín: 9. 11. 2023 

        Zodpovídá: členové VV 

 

Dále se vedla diskuse o termínech NSA a o chystaném MS žen 2025. L. Dolejš informoval o novém hlavním 
partnerovi extraligy žen, kterým se stal ČEZ 

 

12) OSTATNÍ 

Bez dalších témat k řešení. 
 
 
 
 
Jednání ukončeno v 19:10. Další jednání proběhne 28. 11. 2023 v Jihlavě. 
 
 
Zapsala: Petra Dufková 
Ověřil: Michal Pazderník, jmenovaný ověřovatel 


